



Referat fra Bestyrelsesmøde d.13 juni, kl. 18.00

Deltagere: Søs Granzow (SG), Peter Olsen (PO), Dorte Balle-Larsen (DBL), Charlotte Scheuer (CS), Marianne Granzow (MG)

Afbud:

Referent: Charlotte Scheuer

1. **Underskrivning af referat fra sidste møde.** Referat underskrevet
2. **Nyt fra formanden v/Søs Granzow**
 - a. Græsslåning
Der er indgået aftale med Michael Ravn om pasning af græsarealer på HGJ banearealer. Henrik Bøllingtoft er fratrådt.
 - b. Referat af Formøde til repræsentantskabsmøde
SG orienterede om de forslag der skal fremlægges. Der er 4 fra HGJ der deltager. Opfordring til at læse Natursyn fra udsendte materiale.
Der er puljer der kan søges. SG undersøger
3. **Opfølgning fra sidst**
 - a. Underskrivning af nye vedtægter /MG. Vedtægter underskrevet.
 - b. Ombygning/renovering af klubhus - status /SG + MG. Udskudt til næste møde
 - c. Afløbsforhold fra klubhuset /SG. Tegninger fra gammel byggesag modtager og dermed kendes placering af tank, støjrelse ect.
 - d. Arbejdsdagen - status /SG. Dagen blev vel gennemført, meget blev nået og der udstår kun få opgaver, der skubbet til senere. PEO undersøger mht stenmel til Sporting banen
 - e. Danish Outdoor Festival - status /MG. HGJ var repræsenteret søndag. Opstilling og præsentation blev vel modtaget. HGJ vil gerne deltage i planlægning til næste års udstilling i samarbejde med de andre foreninger der deltager.
 - f. Våbenkursus-oplæg - status/PEO. Arbejder er i gang i FU, punkt udskydes til næste møde.
 - g. Årets foreningsmedlem, oplæg - status/MG. Udskydes til næste møde
 - h. Byggesager - status/MG. Intet nyt fra VBAF. MG skriver til byggesags afdelingen.
 - i. Besøg af DJ's-foreningskonsulent" /CS. Thomas Bagge kommer i august. CS planlægger nærmere, evt formøde.
4. **Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen**
 - a. Indestående i bank er pr. dags dato: 183.100-.Udestående 64.400 kr
 - b. Medlemstal pr. 411 heraf 7 i restance
 - c. Dankort terminal. Tilbud fremsendt fra Verifon. DBL arbejder videre med tilbuddet.
 - d. Indkøb til foreningen til TUT, der arbejdes på faktura fra Brugsen- DBL
 - e. Regnskabs status og posteringer gennemgået. Pt er budgetteret EL arbejde ikke udført, dette forventes senere. Der ses en øget omsætning på duekøb og vi ser behov for indkøb af duer i løbet af året.



5. Nyt fra udvalgene

- a. Flugtskydningsudvalget: Der er god dialog i FU, der kan stadig godt bruges ekstra hænder. Print skiftet på sportingen og denne skulle nu virke.
- b. Hundeudvalg: Der afholdes afslutnings prøve søndag 16/6, MG er dommer. Der har været mange deltagere til træningerne. Det forventes at der starte apporteringstræning i august
- c. Bueudvalget: Der er hvepsebo i bue skuret, PEO får det fjernet
- d. Jagthorn: intet nyt.
- e. Riffel: intet nyt.
- f. Nyjægerne: MG og udvalget har afholdt møde. Der er mange gode ideer til arrangementer

6. Årshjulet

- a. Fastsætte dato for "tak-for-hjælpen-arrangement" + udsende invitation. Dato bliver 18/8 2024 kl 13.00. Det bliver grill- selv, samt salater. SG sender invitation
- b. Græsslåning på §3-arealerne - Mogens Lyhne tager kontakt for aftale om tidsinterval for klipning

7. Eventuelt

- a. Rågereguleringer lader noget tilbage at ønske. MG rykker for indberetninger og giver skærpet info om vilkår for deltagelse i regulering
- b. Det er muligt at ansøge om tilskud til projekter fra friluftsrådet. MG går i tænkeboks.
- c. LAG har også midler der kan søges. MG går i tænkeboks

Næste møde

Afholdes d. 08/08/2024, kl. 18.00 hos Scheuer